
            VERZOEK OM INLICHTINGEN VAN HET COLLEGE  

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 

 

Schriftelijke vragen ingediend door Anneke Lubbers, namens de PvdA fractie. 

Datum: 22-10-2021 

Onderwerp: Presentatie schetsontwerp Hoofdweg te Eelde 

 

Geachte College, 

Tijdens de raadsvergadering van 12 oktober heeft de fractie van de PvdA mondelinge 

vragen gesteld over de presentatie van het schetsontwerp Hoofdweg te Eelde: 

Het schetsontwerp voor de Hoofdweg is klaar. Dat is goed nieuws. 

Echter, op de website van de gemeente staat te lezen dat het schetsontwerp digitaal 

gepresenteerd gaat worden en dat inwoners, ondernemers en andere 

belangstellenden 1 week de tijd hebben om per e-mail te reageren. 

En dat vinden wij nu zo jammer. Dat was immers nooit de bedoeling. Het 

schetsontwerp zou besproken worden tijdens inloopsessies en dan konden inwoners in 

gesprek met de bedenkers van het plan.  

Wij snappen best dat de situatie door Corona wat lastig is geworden. Maar er zijn best 

mogelijkheden om fysieke veilige bijeenkomsten te houden, zoals o.a.:  

QR-code verplicht, van tevoren laten aanmelden, mensen tijdens de bijeenkomsten 

laten plaatsnemen, meerdere kleine bijeenkomsten organiseren etc…. 

Dit was zo afgesproken en laten we ons daar ook aan houden. De inwoners hebben 

duidelijk behoefte aan uitleg en informatie-uitwisseling. Dus het verzoek van de PvdA 

aan het College zou zijn: houd u aan de afspraak en probeer alsnog enkele 

inloopbijeenkomsten te organiseren. 

Hierop heeft de wethouder uiteindelijk de toezegging gedaan om een 

inloopbijeenkomst te organiseren op het schetsontwerp voor de Hoofdweg. 



Tot onze schrik lezen wij echter in de beantwoording van het College op een brief van 
Groen Links (d.d. 14-10-2021) dat zij pas een inloopbijeenkomst gaan organiseren bij 
het voorlopig ontwerp. 
 
Ik citeer uit de brief van Groen Links: 
“Zo ja; kunt u aangeven wanneer het college deze bijeenkomst gaat organiseren?  
Antw. Dat gaan we doen bij het voorlopig ontwerp”. 
 

En dat was nu net niet onze bedoeling en is niet conform de toezegging die de 
wethouder deed tijdens de raadsvergadering. 
 
Graag zien wij dat de wethouder zich houdt aan de door haar gedane toezegging. 
 
 
Namens de fractie van de PvdA. 

Met vriendelijke groet, 

 

Anneke Lubbers, raadslid 


